



Fruit and Vegetable Growers of Canada Doug Connery Award - NOMINATION FORM

*Celebrating Leadership Excellence Honouring exemplary passion, commitment
and dedication to advancing the interests of Canada's horticultural industry*

NOMINATOR INFORMATION

Nominator's Last Name:	First:	Group/Organization:	
Street address:	Work phone no.: ()	Home or cell phone no.: ()	
P.O. Box:	City/Town:	Province:	Postal Code:
<p>I/we submit the following name to the Board of Directors for their consideration as a candidate for the Doug Connery Award. I/we feel that they meet your criteria as someone who deserves recognition for their outstanding contributions to the welfare and improvement of Canada's horticulture sector and the Canadian Horticultural Council.</p>			
<p>_____</p> <i>Signature of Nominator</i>		<p>_____</p> <i>Date</i>	

NOMINEE INFORMATION

Nominee's Last Name:	First:	Middle:	Photograph Provided <input type="checkbox"/> Yes <input type="checkbox"/> No
Street address:	Work phone no.: ()	Home or cell phone no.: ()	
P.O. Box:	City/Town:	Province:	Postal Code:
Place of Birth:	Date of Birth:	Date of Death (if applicable):	

SPONSOR INFORMATION

Last Name:	First:	Organization:	
Street address:	Work phone no.: ()	Home phone no.: ()	
P.O. Box:	City/Town:	Province:	Postal Code:

Please note: The deadline for entries for consideration in a given year is **February 11, 2023**. Please email nomination form to:

Bev Appleby - admin@fvgc.ca
Fruit and Vegetable Growers of Canada
 Suite 102, 2200 Prince of Wales Drive
 Ottawa, ON K2E 6Z9

Objective

The Doug Connery Award seeks to formally honour the commitment and passion he brought to the Fruit and Vegetable Growers of Canada and its initiatives. The Doug Connery Award will publicly recognize person(s) who, in the course of their association with the FVGC and Canada's horticulture sector, have made outstanding contributions to the improvement and advancement of the industry.

Those nominated will be evaluated on the following criteria:

1. **Innovative Contributions**
2. **National Impact**
3. **Provincial Impact**
4. **Local/Regional Impact**
5. **International Impact (as applicable)**
6. **Service to Horticulture**
7. **Lasting Influence**

Instructions for Submitting a Nomination

1. **Contributions should have been made beyond the local / regional level.**
2. **Submit a complete biography of the individual.**
This should include: full name, date and place of birth and other pertinent information, as well as career, personal characteristics, awards / honours and the accomplishments of the nominee.
3. **Nominations must be substantiated with and accompanying letter/s of endorsement.**
These letters should come from individuals and organizations with which the individual was involved and should include knowledge of specific accomplishments of the individual. When more than one person is included in a nomination, all persons so included should be treated as individuals and documentation submitted should support the induction of all those included in the nomination.
4. **All material must be submitted in a typewritten format.**
5. **A current, quality photograph must be available upon selection.**
Any digital photographs should be a minimum of 300 dpi. The photograph can be returned upon request.
6. **Deadline for entries is February 11, 2023**
The nomination form, accompanied by all letters of endorsement and pertinent information must be included with the submission. The submission may be forwarded electronically.
7. **Please submit the nomination package to:**
Bev Appleby
Fruit and Vegetable Growers of Canada
Suite 102, 2200 Prince of Wales Drive
Ottawa, ON K2E 6Z9
admin@fvgc.ca



Producteurs de Fruits et Légumes du Canada Prix Doug Connery - FORMULAIRE DE CANDIDATURE

*Récompenser l'excellence en matière de leadership, la passion, l'engagement
et le dévouement envers la défense des intérêts du secteur canadien de l'horticulture*

RENSEIGNEMENTS SUR LA PERSONNE QUI PROPOSE UN CANDIDAT

Nom :	Prénom :	Groupe ou association :	
Adresse :		Téléphone (travail) :	Téléphone (maison ou cellulaire) :
C.P. :	Ville :	Province :	Code postal :
Je sou mets la candidature de la personne suivante au conseil d'administration pour le prix Doug Connery. Je crois que cette personne correspond à vos critères et mérite d'être récompensé pour sa contribution exceptionnelle à la prospérité et à l'amélioration du secteur canadien de l'horticulture et du Conseil canadien de l'horticulture.			
Signature :		Date :	

RENSEIGNEMENTS SUR LE CANDIDAT

Nom :	Prénom :	Deuxième prénom :	Photographie incluse <input type="checkbox"/> Oui <input type="checkbox"/> Non
Adresse :		Téléphone (travail) :	Téléphone (maison ou cellulaire) :
C.P. :	Ville :	Province :	Code postal :
Lieu de naissance :	Date de naissance :	Date de décès (le cas échéant) :	

RENSEIGNEMENTS SUR LE PARRAIN

Nom :	Prénom :	Organisme :	
Adresse :		Téléphone (travail) :	Téléphone (maison) :
C.P. :	Ville :	Province :	Code postal :

Remarque : La date d'échéance pour soumettre une candidature cette année est le **11 février 2023**. Veuillez envoyer le formulaire par courriel à :

Bev Appleby - admin@fvgc.ca
Producteurs de Fruits et Légumes du Canada
Bureau 102, 2200 promenade Prince of Wales
Ottawa (Ontario) K2E 6Z9

Objectif

Le prix Doug-Connery vise à commémorer formellement l'engagement et la passion que M. Connery a investis dans le Conseil canadien de l'horticulture (maintenant les Producteurs de Fruits et Légumes du Canada). Le prix Doug-Connery sera remis publiquement à une ou des personnes qui, dans le cadre de leur association avec le FVGC et le secteur de l'horticulture du Canada, ont apporté une contribution exceptionnelle à l'amélioration et la promotion de l'industrie.

Les candidats seront évalués selon les critères suivants :

1. **Contributions novatrices**
2. **Influence à l'échelle nationale**
3. **Influence à l'échelle provinciale**
4. **Influence à l'échelle locale ou régionale**
5. **Influence à l'échelle mondiale (selon le cas)**
6. **Services rendus au secteur de l'horticulture**
7. **Influence durable**

Instructions pour soumettre une candidature

1. **Les contributions à l'échelle locale et régionale ne sont pas suffisantes.**
2. **Soumettre des renseignements sur le candidat.**
L'information doit comprendre le nom complet, la date et le lieu de naissance ainsi que toute information pertinente sur la carrière du candidat, ses caractéristiques personnelles, ses réussites et les prix et honneurs reçus.
3. **Les candidatures doivent être soutenues par une ou plusieurs lettres d'appui.**
Les lettres d'appui doivent être rédigées par des personnes ou organismes ayant collaboré avec le candidat, et doivent comprendre des renseignements sur certaines des réussites du candidat. Si la candidature de plus d'une personne est soumise, chaque personne doit être traitée individuellement et la documentation soumise doit soutenir la candidature de tous les individus.
4. **Toute la documentation doit être tapée à l'ordinateur.**
5. **Une photographie récente de qualité doit être fournie pour le candidat sélectionné.**
La résolution des photos numériques doit être d'au moins 300 ppp. La photo peut vous être retournée sur demande.
6. **La date limite pour la soumission des candidatures est le 11 février 2023.**
Le dossier de candidature doit comprendre le formulaire accompagné de toutes les lettres d'appui et de la documentation pertinente. Le dossier peut être soumis électroniquement.
7. **Veillez soumettre le dossier de candidature à :**
Bev Appleby
Assistante de direction / coordonnatrice administrative
Conseil canadien de l'horticulture
Bureau 102, promenade Prince of Wales
Ottawa (Ontario) K2E 6Z9
admin@fvqc.ca